
PRIMARIA COMLINEI DOBROVAT

JUDETIJL IASI

, PROCES VERBAL

Incheiat astazi 30.10.2023, ora 9 :00

Astazi data si ora de mai sus are loi la sediul Primariei Dobrovat, sedinta

ordinara a Consiliului Local Dobrovat, convocata prin Dispozitia primarului nr.

29412023, cu urmatoarea ordine de zi;

1. Informare privind incasarea taxelor si impozitelor locale;

2. Informare privind activitatea de gospodarire comunala;

3. Diverse;

-Elaborarea proiectului de hotarare privind aprobarea infiinldrii
' Serviciului de iluminat public stradal fbrd personalitate juridicS qi a

delegarii gestiunii prin concesiune a Serviciului de iluminat public al

Comunei Dobrov6!, Judelul Iaqi, a Studiului de fundamentare a deciziei de

delegare a Serviciului Public de Iluminat al Comunei Dobrov6!, Judeful

Iaqi, a Regulamentului de Organizare qi func{ionare al serviciului de

iluminat public, a Caietului de Sarcini, a documentatiei de atribuire prin
procedura simplifi cata.

-Elaborarea proiectului de hotarare privind rectificarea bugetului de

venituri si cheltuieli pentru xnl2023

Sedinta este statut ar organizata.

La sedinta participa dnul primar Martinus Catalin Iulian, Alexandru Petrqnela

secretar general.

De asemeni la sedinta participa dnii consilieri locali Mardare Dumitru, Iacobute

Ionut, Postelnicu Constantin, Radu Constantin, Pintilii Stefan, Nastasa Ioan,

Tonegaru Emil, Popistasu Vasile, Boboc Petru, Roman Constantin, Ureche

Gavrila- online, Roman Constantin.

Dnul primbr da citire Dispozitiei de convocaie a sedintei ordinare nr. 29412023

si a ordinei de zi .

Dnul presedinte supune la vot ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi.



Dnul presedinte supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare, se aproba cu
unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire punctului nr. I privind activitatea de incasare a taxelor si
impozitelor locale.

Dnul primar precizeaza ca taxele pentru anul viitor vor creste cu inflatia de pe

anul acesta,13,8o/o.

Au loc discutii pe marginea acestui subiect.

Dnul Tonegaru intreaba daca salariatii primariei isi fac sarcinile de serviciu,
deoarece titlul de proprietate a fost modificat.

Dnul primar precizeaza ca daca este o modificare la teren trebuie depuse
documente.

Au loc discutii pe marginea acestui subiect.

Dnul primar precizeaza ca titlurile sunt la OCPI si intreaba daca a fost modificat
la OCPI.

Dnul Tonegaru precizeaza ca nu a fost la OCPI.

Dnul primar intreaba ge suprafata de teren a fost validata de comisia judeteana.

Dnul Tonegaru precrzeaza ca a fost validat 2.AO ha, dar era o suprafata de 2.28
ha.

Dnul primar precizeaza ca se poate solicita terenul de 0.28 halalegea noua, titlul
nu se poate modifica fara aprobarea Comisiei Judetene.

Dnul primar da citire punctului nr.2 de pe ordinea de zi privind gospodarirea
comunala.

Dnul primar precizeaza ca a crescut cantitatea de reciclabile la 460 ,la deseurile
menajere se va face triere deoarece sunt persoane care inca mai pun peturi de
plastic si sticla in deseurile menajere. Precizeazacape drumul judetean sunt saci
de deseuri.

Dnul primar precizeaza cala drumurile judetene nu sunt repartizate sume pentru
perioada de iama, nu a venit rectificarea bugetara, se va face o sedinta la
prefectura pentru deszapezire pe perioada de iarna.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 99 privind proiectul de
modernizare a iluminatului public



Dnul presedintge supune la vot proiectul de hotarare rv. 99, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar precizeaza ca pentru persoanele cu handicap nu mai sunt fonduri

pentru plata indemnizatiei.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 100 privind rectificarea bugetului

de venituri si cheltuieli si a anexei.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 100, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire solicitarii pentru acordarea unui ajutor de urgenta pentru

CatanaEleha, pentru acordarea a2A00lei in doua transe.

Dnul presedinte supune la vot acordarea sumei de 2000 lei, se aproba cu

unanimitate de voturi.

Dnul primar precizeaza ca va avea loc licitatia la cele 11 drumuri, iar Ia cele 6

drumuri s-a terminat documentatia si vor intra la avizarc. Precizeaza ca au fost

incepute lucrarile pentru organizarea de santier la proiectul cu apa si canalizarea.

Dnul presedinte declara inchise lucrarile sedintei ordinare.

Secretar general,
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lexandru Petronela
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Presedinte,

Radu Constantin


